
Najad 460
Najad 460 erbjuds med en midskepps sittbrunn och är därför en ultimat cruiser. 460 är utan tvekan en snygg och 
kraftfull worldcruiser i alla avseenden. Sittbrunnen är suveränt skyddad tack vare vindrutan i härdat glas med 
rostfria ramar. 
Med lite mer invändig volym än 440 CC, finns olika alternativ som gör att du som ägare kan specificera den perfekta 
yachten för dina behov.

Flera inredningsalternativ erbjuds till Najad 460. Ett av alternativen erbjuder upp till 6 kojer, bestående av en 
stor owners cabin akteröver och ytterligare två hytter i den främre delen av båten; en dubbel och en med våning-
skojer. För- och akterkabinen har separata toalett- och duschutrymmen.

Die Najad 460 hat ein Mittelcockpit und ist damit der ultimative Cruiser. Die 460 ist Zweifels ohne in jeder Bezie-
hung ein schöner und starker Hochseecruiser. Durch die Windschutzscheibe mit gehärtetem Glas und rostfreiem 
Rahmen sitzt man im Cockpit äußerst geschützt. Im Innenbereich findet man noch etwas mehr Platz als bei der 
440 CC, und beim Layout gibt es mehrere Varianten, wodurch Sie als Eigner die für Sie perfekt passende Auft-
eilung gestalten können.

Zur 460 gibt es unterschiedliche Einrichtungsangebote. Eine mögliche Variante bietet bis zu sechs Kabin-
en, bestehend aus einer komfortablen Eignerkabine über die gesamte Breite im Achterbereich und zwei weitere 
im Vorschiffsbereich mit je zwei Schlafplätzen, eine mit Doppelkoje und eine mit Etagenkojen. Vorschiffs- und 
Achterkabinen haben separate Dusch- und Toilettenbereiche. 

The Najad 460 is available with an amidships cockpit and is therefore the ultimate cruiser. The 460 is undoubt-
edly a stylish and powerful world cruiser in every respect. The cockpit is superbly protected thanks to the wind-
screen made from tempered glass set in stainless steel frames. 

With slightly more interior volume than the 440 CC there are different options available to allow you, as the 
owner, to specify the ideal yacht for your needs.

There are several interior design options available for the Najad 460. One option provides up to 6 berths, con-
sisting of a large owners’ cabin at the aft and a further two cabins in the fore part of the boat: one double and one 
with bunks. The fore and aft cabins have separate toilet and shower areas.

TECHNICAL INFORMATION

L.o.a 13,95 M

L.w.L 11,88 M 

BeaM 4,28 M 

Draught (optionaL shaLLow Draught) 2,15 M  (1,90 M)

DispLaceMent 15,5 t

Mast height aBove water Line 19,80 M

engine voLvo penta D1-30s (20 kw) 27 hp

water capacity 565 L 

FueL capacity 460 L

hoLDing tanK capacity 150 L

SAIL AREAS

FurLing Main 53 M²

worKing jiB 46 M²
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Se fler bilder, ladda ner broschyr, tekniska specifikationer och 
tillbehörsutbud på www.najad.se 

Mehr Bilder sowie die Broschüre, technische Details und Zube-
hörangebot finden Sie unter www.najad.se

To view more pictures or download the brochure, technical 
specification and accessories, visit www.najad.se


